
Z á p i s n i c a 
––––––––––––––––––––––––––––– 

zo zasadnutia Komisie pre ţivotné prostredie, verejnoprospešné sluţby a verejný poriadok 

pri Obecnom zastupiteľstve v Močenku zo dňa 16.09.2019 

 

 

Program:  
1./ Otvorenie        

2./ Ţiadosť – p. Miloš Mesároš  

3./ Diskusia a záver    

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny                   

k bodu 1./   

Bc. Vladimír Vereš, poslanec OcZ a zároveň aj člen komisie privítal a oboznámil 

všetkých prítomných členov komisie s programom dnešného zasadnutia.  

k bodu 2./  

Ţiadosť p. Miloša Mesároša, bytom Močenok, M. R. Štefánika 465/26 bola podaná na 

obecný úrad v Močenku a zaevidovaná bola pod sp. č. 2680/2019. Pán Miloš Mesároš ţiada 

Obec Močenok o dodatočné doplnenie  domového  poriadku, pre  nájomný  33  bytový  dom, 

konkrétne v článku 11.  

Uvádza, ţe v článku 11 domového poriadku doporučuje doplniť, zákaz obyvateľom 

a návštevníkom 33 bytového domu prechádzať mimo vybudovaných chodníkov a prechodov 

a zakázať prechádzať a zdrţiavať sa priamo pod oknami obyvateľov ţijúcich v prízemných 

nájomných bytoch. Zároveň ţiada, aby bol tento dodatok k domovému poriadku zaslaný 

všetkým nájomníkom 33 bytového nájomného domu.       

Stanovisko komisie: 

Komisia dôkladne prerokovala danú ţiadosť, oboznámila sa so skutkovým stavom 

a na základe zistenia skutkového stavu pokladá túto ţiadosť za neopodstatnenú.  

Zároveň sa komisia vyjadrila aj k domovému poriadku 33 bytového nájomného domu, 

ktorý komisia pokladá za dobre vypracovaný a podľa názoru komisie je tam zapracované 

všetko potrebné, čo má domový poriadok obsahovať a preto nedoporučuje do domového 

poriadku nič dopĺňať.  

k bodu 3./   

V rámci diskusie zapisovateľka poinformovala členov komisie o anonymnej sťaţnosti, 

ktorú komisia riešila na svojom zasadnutí dňa 10.07.2019. Na základe doporučenia komisie 

bol Ing. Stanislavovi Szabovi zaslaný list v ktorom ho Obec Močenok informovala 

o anonymnej sťaţnosti a zároveň ho poţiadala o vyriešenie daných problémov, ktoré trápia 

okolitých susedov.  

Zapisovateľka, ďalej informovala, ţe Ing. Stanislav Szabo odpovedal na tento list 

nasledovne: zúţili sme chovný stav pávov o štyri kusy, ostatným pávom sme ostrihali krídla, 

aby nepreletovali z nášho areálu k susedom a naďalej budeme monitorovať ich činnosť  

k spokojnosti susedov. Na základe uvedeného komisia pokladá túto anonymnú sťaţnosť za 

doriešenú. 

Po prerokovaní programu Bc. Vladimír Vereš poďakoval prítomným za účasť na 

zasadnutí a zasadnutie komisie ukončil.  

                                                   
Močenok, 16.09.2019   

zapísala: Helena Blehová                                                        Bc. Vladimír Vereš                                                                                                   

                                                                                                člen komisie                                                                 



 

Prílohy: 3 x 
 

Doručí sa: 
1./ PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

2./ Mgr. Peter Sýkora, zástupca starostu obce 

3./ Ing. Lucia Hambalková 

4./ Ing. Miroslav Pápay, predseda komisie 

5./ Bc. Vladimír Vereš, člen komisie 

6./ a/a 

 


